
 

Huittisten kaupunki  Muistio 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  7/ 2022 
Aika 25.8.2022 klo 17:00  
Paikka Huittisten keilahalli, Lintuparventie 6 
Läsnä  

Pj Arto Metsämäki  Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja 

Viveka Lanne   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Susanna Hirsikangas HiMa Catering oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Kari Salminen  Salkati Oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Timo Ojala  K-Supermarket Lautturi, G20 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Marko Honkanen Satakunnan ammattikorkeakoulu   
Aino Kylälehtonen Nuorisovaltuutettu 
 
Kokouksen alussa yrittäjä Henri Jylhä kertoi kiinteistökaupasta ja keilahallin toiminnasta.  

 

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen ja pidimme esittelykierroksen.  

  

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.  

 

3§  Laajakaistarakentamisen tukeminen 

 

Satakuntaliitto on pyytänyt kaupungilta kantaa kaupungin osallistumisesta laajakaistaverkon 

rakentamisen tukemiseen. Kannan valmistelussa ovat olleet mukana kaupunginjohtaja Jyrki 

Peltomaa, tekninen johtaja Ulla Ojala, elinvoimajohtaja Riikka Peippo, ict-palveluvastaava Maarit 

Haavisto, paikkatietoinsinööri Juha Mustanoja, Satakuntaliitosta paikkatietoasiantuntija Veli-Matti 

Rintala, ELY-keskuksen teettämän laajakaistaselvityksen tekijä Timo Junnila, Lounealta Aki 

Linnankoski ja Pasi Arvola.  

 

Kokouksessa käytiin läpi tehtyjä selvityksiä, esitys liitteenä.  

 

Elinvoimatyöryhmä keskusteli paremman valokuituverkon saatavuuden hyödyistä kuntaan. 

Todettiin, että tätä kannattaa edistää.  Vielä ei osattu ottaa kantaa, että kannattaako kaupungin 

osallistua rahallisella tuella saatavuuden parantamiseen. Ainakin voimme edunvalvonnan kautta 

yrittää edistää verkon laajenemista. Päätöksenteon tueksi päätettiin, että tehdään karttapohjainen 

kysely kuntalaisille halukkuudesta ottaa 2000 -2500 euron maksava liittymä. Näin tiedetään, että 

minne alueille toimenpiteitä kannattaa suunnata.   

  

4§  Työllisyyspalveluiden organisaatiomuutos 

Työllisyyspalveluiden kuntouttava työtoiminta on siirtymässä hyvinvointialueelle vuoden 2023 

alusta. Kaupunkiin jää työllisyyskoordinaattori ja nuorten työpajalle yksilö- ja työvalmentajat. TE-

palvelu-uudistuksen myötä työvoimapalvelut siirtyvät kuntien järjestelyvastuulle ja nähdään, että 

elinkeinopalvelut ja työvoimapalvelut muodostavat yhteisen palvelukokonaisuuden/ 

ekosysteemin. TE-palvelu-uudistuksen kautta tätä johdettaisiin kokonaisuutena. Myös kuntatasolla 

on järkevää sijoittaa työllisyyspalvelut elinvoimayksikköön ja edistää työn tarjontaa ja kysyntää 



 

yhtenä kokonaisuutena. Valmistelussa on, että organisaatiomuutos tapahtuisi vuoden 2023 alusta.  

 

5§  Talousarvioon toiminnallisia tavoitteita vuodelle 2023  

Kaupungin talousarviossa asetetaan toiminnallisia tavoitteita vuodelle 2023. Keväällä valtuusto 

hyväksyi kaupungille uuden strategian, josta nyt toiminnalliset tavoitteet pitäisi johtaa. 

Elinvoimatyöryhmän ehdotuksia ensi vuoden toiminnallisiksi tavoitteiksi:  

• Työperäisen maahanmuuton edistäminen => nettisivut englanniksi 

• monipaikkaisuuden ja etätyön mahdollisuuksien parantaminen => valokuituverkon 

saatavuuden parantaminen 

• Kouluttajien, työ- ja elikeinopalveluiden ja yritysten yhteistyö => tätä toteutetaan 

hankeyhteistyössä, elinvoimasopimus, elintarvikealan koulutus. Mitä uutta?  

• Ruuantuotantoketjun vahvistaminen => satafood yhteistyö, Satakunnan biolaakson 

kehittäminen, elintarvikealan ekosysteemin kehittäminen 

• Lähiruuan edistäminen => pilotoidaan dynaamista hankintajärjestelmää valtakunnallisen 

hankkeen kautta, kouluissa lähiruokaa, tietoisuuden lisääminen. Pohdittiin lähiruuan 

määritelmää: Tärkeintä on kertoa paikkakunta. 50 – 100 km on läheltä.  

• Keskusta vetovoiman kehittäminen=> Torialueen kunnostus, taikayöntien matkailuhanke 

• Sijaintiedun monipuolinen hyödyntäminen => VT 2 edunvalvonta, biokaasun 

tankkausasema tarvitaan Huittisiin.  

• Houkuttelevien yritystonttien lisääminen => kaavoituksessa resurssipula. Ei erityistä 

tavoitetta ensi vuodelle 

• Yritysten kasvun edistäminen=> TE-palvelu-uudistuksen valmistelut 

• Innovaatioiden syntymisen mahdollistaminen => Satakunnan kasvurahasto 

• Vaikuttavaa markkinointiviestintää tavoitteellisesti => mediaseurannan ohjelmiston 

hankkiminen 

6§ Muut asiat 

- Pilotoidaan etätyötilaa 

o Ketterää osaamista -hanke mahdollistaa etätyötilan pilotoinnin syys -joulukuussa. Tila 

käyttäjille maksuton. Kokemukset välitetään yrittäjille ja toivotaan, että tähän löytyy 

jatkaja.  

- Asuntomessut 

o Käytiin läpi liitteenä olevat raportit. Todettiin, että asuntomessut olivat lähellä ja ne 

kannatti hyödyntää. Markkinointia tehtiin monikanavaisesti. Vaikka messuosastolla ei 

käynyt isoja massoja niin kävijät olivat kiinnostuneita ja juuri kohderyhmää.  

- Porin kaupunki pyytää kuntia mukaan lentokentän rahoitukseen.  

 

7§ Seuraavat kokoukset  

8.9. Kuntabarometri yhdessä Satakunnan ja Huittisten Yrittäjien kanssa 

? kasvurahastoselvitys 

6.10. Matkailun kehittämiskeskus ja Taikayöntien matkailuhanke 

10.11. Seuturekry ja Ketterää osaamista -hankkeet 

 

8§ Kokouksen päättäminen 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen 19:50 

 

Muistion tarkasti  

 

 Arto Metsämäki  Riikka Peippo  

 Puheenjohtaja   Sihteeri 


